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Zápisnica 

9.  riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

22. septembra 2020 

Rokovacia miestnosť rektora TU  
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

Aktuálne záležitosti 

2.1 Návrh dodatku č. 1 k Smernici rektora TU č. 14/2013 o zabezpečovaní pitného 

režimu na Trnavskej univerzity v Trnave 

2.2  Návrh dodatku č. 2 k Smernici rektora TU č. 13/2010 o hlásení, evidencii a 

registrácii pracovných úrazov, iných úrazov, chorôb z povolania, nebezpečných udalostí a 

závažných priemyselných havárií na Trnavskej univerzite v Trnave. 

2.3 Návrh dodatku č. 2 k Smernici rektora TU č. 5/2015 o výkone lekárskych 

preventívnych prehliadok na Trnavskej univerzite v Trnave. 

2.4 Informácia o akreditačných štandardoch a návrhu metodiky na vyhodnocovanie 

štandardov. 

3. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita  

Ročný plán úloh 

3.1 Informácie o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - So zreteľom na výsledky vedy a 

výskumu monitorovať plnenie úväzkových povinností pedagogických zamestnancov 

všetkých súčastí TU. 

3.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Monitorovať a podporovať činnosť 

Študentskej rady TU, študentských organizácií TU a Univerzitného pastoračného centra. 

3.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Monitorovať a podporovať činnosť 

Centra podpory študentov a zlepšiť informovanosť študentov o jeho činnosti. 

3.4 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Monitorovať a podporovať podmienky 

na štúdium študentov so špecifickými potrebami. 

3.5 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Zabezpečiť ponuku jazykového 

vzdelávania pre pedagogických a nepedagogických zamestnancov TU prostredníctvom 

UTV s 50% zľavou bez ohľadu na vek uchádzača. 

Aktuálne záležitosti 

4. Vedecká, umelecká a edičná činnosť 

Ročný plán úloh  

4.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Príprava koncepčného materiálu 

„Dlhodobý zámer univerzity na roky 2021-2026“. 

Aktuálne záležitosti 

5. Rozvoj a informačné systémy 

Ročný plán úloh 

5.1 Informácie o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Vypracovanie projektovej 

dokumentácie pre rekonštrukciu budovy Adalbertinum. 

5.2 Informácie o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Vypracovanie projektovej 

dokumentácie pre stavbu Univerzitného kongresového centra a auly. 

5.3 Informácie o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Vytvoriť technické podmienky na 

začlenenie používateľov univerzitnej siete do pilotnej implementácie slovenskej 

akademickej federácie identít safeID.sk. 

Aktuálne záležitosti 
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6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

6.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Vytvorenie novej univerzitnej 

všeobecnej powerpointovej prezentácie. 

6.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Vytvorenie krátkeho prezentačného 

(reklamného) videa o TU. 

6.3  Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Vytvorenie novej prezentačnej tlačenej 

brožúry o TU. 

Aktuálne záležitosti 

6.4  Návrh stratégie internacionalizácie TU. 

7. Ekonomické záležitosti univerzity 

Ročný plán úloh 

7.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Realizovať analýzu pracovných 

procesov nepedagogických zamestnancov RTU podľa aktuálneho organizačného členenia 

s cieľom racionalizovať pracovné procesy a efektívne ich kumulovať. Vyhodnotiť a 

predložiť závery a návrhy opatrení. 

7.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Zabezpečiť a vyhodnotiť  cenové 

ponuky upratovacích služieb (dodávateľským spôsobom) na vybrané priestory TU   a 

porovnať ich s aktuálnymi nákladmi. 

7.3 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Pripojenie Pedagogickej fakulty na 

centrálny pult ochrany na polícii s cieľom racionalizácie pracovných činností 

prevádzkových zamestnancov. 

Aktuálne záležitosti 

8. Rozličné 

 

Bod 1 

 9. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR TU“ 

otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej 

len „rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU, oboznámil ich s dôvodmi 

neprítomnosti hlavnej kontrolórky univerzity a doplnil program rokovania o dva body, návrh 

na zmenu Poplatkov za ubytovanie a služby v Študentskom dome Petra Pázmaňa, ktorý 

predložila kvestorka univerzity a o návrh analýzy možnosti migrácie systému elektronickej 

pošty Trnavskej univerzity v Trnave zo súčasného systému Zimbra do systému MS Office 

365, ktorý predložil prorektor pre rozvoj a informačné systémy. Následne požiadal členov 

o KR TU o vyjadrenie k doplnenému programu. Členovia KR TU s návrhom programu 

súhlasili.  

 

Bod 2 

 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity o návšteve primátora mesta 

Trnava Petra Bročku s iniciatívou, aby sa mesto Trnava, Trnavská univerzita v Trnave, 

Trnavský samosprávny kraj a Univerzita sv. Cyrila a Metoda opätovne obrátili so žiadosťou 

o vrátenie historických budov na predsedu vlády SR a Ministerstvo obrany SR (ostatná 

žiadosť bola ododslaná v júli 2019), ako aj o výsledkoch 93. zasadnutia Slovenskej rektorskej 

konferencie, ktoré sa uskutočnilo v priestoroch Akadémie Policajného zboru v Bratislave 

a kde bol hosťom aj minister školstva, vedy, výskumu, a športu SR. 

 

2.1 

Rektor univerzity predložil členom KR TU návrh dodatku č. 1 k Smernici rektora TU č. 

14/2013 o zabezpečovaní pitného režimu na Trnavskej univerzite v Trnave, ktorý bol 

pripravený odborným zamestnancom Oddelenia PO a BOZP Mgr. Róbertom 
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Kostolanským.Pretože k predloženému návrhu neboli od členov KR TU doručené žiadne 

pripomienky a ani na rokovaní nemal nikto z prítomných žiadnu pripomienku, rektor 

univerzity dal hlasovať o návrhu dodatku: 

 

UZNESENIE KR TU 1/9-22092020 

KR TU schvaľuje návrh dodatku č. 1 k Smernici rektora TU č. 14/2013 o zabezpečovaní 

pitného režimu na Trnavskej univerzite v Trnave v predloženom znení.  

Z: prof. Bílik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

2.2 

Rektor univerzity zdôvodnil členom KR TU návrh dodatku č. 2 k Smernici rektora TU č. 

13/2010 o hlásení, evidencii a registrácii pracovných úrazov, iných úrazov, chorôb z 

povolania, nebezpečných udalostí a závažných priemyselných havárií na Trnavskej univerzite 

v Trnave, ktorý bol rovnako pripravený odborným zamestnancom Oddelenia PO a BOZP 

Mgr. Róbertom Kostolanským. Pretože k predloženému návrhu neboli od členov KR TU 

doručené žiadne pripomienky a ani na rokovaní nemal nikto z prítomných žiadnu 

pripomienku, rektor univerzity dal hlasovať o návrhu dodatku: 

 

UZNESENIE KR TU 2/9-22092020 

KR TU schvaľuje návrh dodatku č. 2 k Smernici rektora TU č. 13/2010 o hlásení, 

evidencii a registrácii pracovných úrazov, iných úrazov, chorôb z povolania, 

nebezpečných udalostí a závažných priemyselných havárií na Trnavskej univerzite 

v Trnave v predloženom znení.  

Z: prof. Bílik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

2.3 

Rektor univerzity predložil členom KR TU návrh dodatku č. 2 k Smernici 

rektora TU č. 5/2015 o výkone lekárskych preventívnych prehliadok na Trnavskej univerzite 

v Trnave, ktorý vypracoval zamestnanec Oddelenia PO a BOZP Mgr. Róbert Kostolanský. 

Vzhľadom na to, že k predloženému návrhu neboli od členov KR TU doručené žiadne 

pripomienky a ani na rokovaní nemal nikto z prítomných žiadnu pripomienku, rektor 

univerzity dal hlasovať o návrhu dodatku: 
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UZNESENIE KR TU 3/9-22092020 

KR TU schvaľuje návrh dodatku č. 2 k Smernici rektora TU č. 5/2015 o výkone 

lekárskych preventívnych prehliadok na Trnavskej univerzite v Trnave v predloženom 

znení.  

Z: prof. Bílik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

2.4 

Rektor univerzity informoval členov KR TU o akreditačných štandardoch a návrhu 

metodiky na vyhodnocovanie štandardov, ktoré boli taktiež predmetom diskusie na zasadnutí 

Slovenskej rektorskej konferencie. Členov KR TU oboznámil so svojim zámerom vytvoriť na 

TU pracovné skupiny pre jednotlivé akreditačné štandardy, ktorých úlohou bude zrealizovať 

aktuálne zhodnotenie stavu a pripravovať podklady pre implementáciu štandardov v prostredí 

TU. Zároveň poukázal na to, že podstatou úspechu je intenzívna spolupráca fakúlt 

a oboznámil členov KR TU, že o ďalších krokoch ich bude 

informovať. 

  

Následne odovzdal slovo kvestorke univerzity, aby členom KR TU predostrela návrh na 

zmenu Poplatkov za ubytovanie a služby v Študentskom dome Petra Pázmaňa. Kvestorka 

ozrejmila členom, že predložený návrh bol schválený grémiom rektora a ide o zosúladenie 

reálneho stavu, pretože ubytovanie v študentskom domove využívajú aj zamestnanci 

univerzity, pre ktorých nie je stanovená výška poplatku. O predloženom návrhu sa zo strany 

dekanov jednotlivých fakúlt rozprúdila diskusia. Záverom sa členovia KR TU zhodli 

na zmene pri mesačnej platbe z navrhovaných 60 eur na 110 eur bez DPH a dane za 

ubytovanie pre zamestnancov univerzity. Rektor univerzity dal hlasovať o návrhu zmeny: 

 

UZNESENIE KR TU 4/9-22092020 

KR TU schvaľuje návrh zmeny Poplatkov za ubytovanie a služby v Študentskom 

domove Petra Pázmaňa po zapracovaní zmeny výšky poplatku za mesačnú platbu pre 

zamestnancov TU na 110 eur. 

Z: Ing. Naništová 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 
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Rektor univerzity odovzdal slovo prorektorovi pre rozvoj a informačné systémy, aby členov 

KR TU oboznámil s druhým doplneným bodom Analýza možnosti migrácie systému 

elektronickej pošty Trnavskej univerzity v Trnave zo súčasného systému Zimbra do systému 

MS Office 365. Prorektor pre rozvoj a informačné systémy zhrnul členom KR TU dôvody, 

prečo je táto analýza pre univerzitu potrebná a doplnil, že predložený zámer vznikol po 

dôraznej diskusii s Centrom informačných systémov TU. Analýza možností, ako urobiť túto 

migráciu najoptimálnejšie by prebehla postupne počas roka 2021, pričom by bola zahrnutá aj 

do Ročného plánu úloh 2021. Rektor univerzity dal členom KR TU hlasovať o návrhu: 

 

UZNESENIE KR TU 5/9-22092020 

KR TU poveruje prorektora pre rozvoj a informačné systémy analyzovať možnosť 

migrácie systému elektronickej pošty Trnavskej univerzity v Trnave zo súčasného 

systému Zimbra do systému MS Office 365. 

Z: doc. Majdan 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

Bod 3 

 

3.1 

Prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu informovala členov KR TU 

o monitorovaní plnenia úväzkových povinností pedagogických zamestnancov všetkých 

súčastí TU so zreteľom na výsledky vedy a výskumu. Ako doplnila, od všetkých fakúlt si 

vyžiadala informácie o plnení úväzkových povinností, pričom neboli zistené žiadne problémy. 

Ak by tak bolo, riešila by ich s príslušným dekanom fakulty. 

 

UZNESENIE KR TU 6/9-22092020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu 

o plnení úlohy RPÚ 2020 - So zreteľom na výsledky vedy a výskumu monitorovať 

plnenie úväzkových povinností pedagogických zamestnancov všetkých súčastí TU. 

Z: JUDr. Nevolná 

 

3.2 

V ďalšom bode rokovania informovala prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu 

členov KR TU, že na monitorovaní a podporovaní činnosti Študentskej rady TU, študentských 

organizácii TU a Univerzitného pastoračného centra sa neustále pracuje. Ako dodala, táto 

úloha je zároveň aj súčasťou plnenia štandardov a preto sa snažia Študentskej rade TU, 
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študentským organizáciám TU, ako aj Univerzitnému pastoračnému centru vytvárať čo 

najlepšie prostredie a podmienky.  

 

UZNESENIE KR TU 7/9-22092020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu 

o plnení úlohy RPÚ 2020 - Monitorovať a podporovať činnosť Študentskej rady TU, 

študentských organizácií TU a Univerzitného pastoračného centra. 

Z: JUDr. Nevolná 

 

3.3 

 Prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu v ďalšom bode rokovania podotkla, že 

táto úloha súvisí a nadväzuje na predchádzajúcu úlohu. Ako informovala členov KR TU, 

neustále sleduje informovanosť študentov a všetky aktivity dostupné študentom (napríklad 

lezecká stena, klub jógy a iné) sú zosumarizované a onedlho budú zverejnené na webovej 

stránke univerzity.  

 

UZNESENIE KR TU 8/9-22092020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu 

o plnení úlohy RPÚ 2020 - Monitorovať a podporovať činnosť Centra podpory 

študentov a zlepšiť informovanosť študentov o jeho činnosti. 

Z: JUDr. Nevolná 

 

3.4 

 Prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu informovala členov KR TU, že 

neustále monitoruje a podporuje podmienky na štúdium študentov so špecifickými potrebami. 

Podotkla, že na univerzite nie je dostupný zoznam pomôcok pre študentov so špecifickými 

potrebami a poukázala na potrebu jeho vypracovania. Zároveň apelovala na dekanov, aby 

dohliadali na činnosť koordinátorov pre študentov so špecifickými potrebami na fakultách. 

Rektor univerzity dodal, že podpora podmienok na štúdium pre študentov so špecifickými 

potrebami je dôležitým parametrom a aj preto plánuje zorganizovať stretnutie s hlavnou 

koordinátorkou profesorkou Máriou Šmidovou z TF TU. Zároveň navrhol, aby toto stretnutie 

prebehlo aj za prítomnosti dekanov, ktorí môžu adresovať otázky a požiadavky priamo 

hlavnej koordinátorke.  

 

UZNESENIE KR TU 9/9-22092020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu 

o plnení úlohy RPÚ 2020 - Monitorovať a podporovať podmienky na štúdium študentov 

so špecifickými potrebami. 

Z. JUDr. Nevolná  

 

3.5 

Prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu informovala členov KR TU, že ponuka 

jazykového vzdelávania pre pedagogických a nepedagogických zamestnancov TU 

prostredníctvom UTV s 50% zľavou bez ohľadu na vek uchádzača je zabezpečená. Záujem zo 
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strany študentov však bude závisieť aj od mimoriadnej situácie súvisiacej s ochorením Covid-

19. 

 

UZNESENIE KR TU 10/9-22092020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu 

o plnení úlohy RPÚ 2020 - Zabezpečiť ponuku jazykového vzdelávania pre 

pedagogických a nepedagogických zamestnancov TU prostredníctvom UTV s 50% 

zľavou bez ohľadu na vek uchádzača. 

Z. JUDr. Nevolná 

 

 V rámci aktuálnych záležitostí informovala prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu 

a kvalitu členov KR TU, že univerzita sa vybrala aj cestou súkromných ubytovateľov a bola 

podpísaná zmluva s firmou SONO, ktorá pre našich študentov poskytuje miesta v ubytovni 

Nukleon. Zároveň dodala, že tieto miesta sú študentmi už plne obsadené a aj naďalej 

univerzita pokračuje v hľadaní ďalších možností, pretože záujem o ubytovanie má ďalších 

400 študentov.  

 

Bod 4 

 

4.1  

Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť informoval členov KR TU o potrebe 

prípravy koncepčného materiálu „Dlhodobý zámer univerzity na roky 2021-2026“. Zároveň 

dodal, že zámerom univerzity je stanoviť si tézy pre celý vnútorný proces akreditácie 

univerzity a predložil členom KR TU prvý náčrt dlhodobého zámeru. Rektor univerzity dodal, 

že grémium rektora stanoví harmonogram, kedy bude pripravená prvá verzia dlhodobého 

zámeru, ktorá bude následne prerokovaná na KR TU.  

 

UZNESENIE KR TU 11/9-22092020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedeckú, umeleckú a edičnú 

činnosť o plnení úlohy RPÚ 2020 - Príprava koncepčného materiálu „Dlhodobý zámer 

univerzity na roky 2021-2026“. 

Z: prof. Rábik 

 

Bod 5 

 

5.1 

 Prorektor pre rozvoj a informačné systémy dal v rámci vypracovania projektovej 

dokumentácie pre rekonštrukciu budovy Adalbertinum kolovať medzi členov KR TU 

vizualizáciu projektového návrhu. Informoval členov, že onedlho bude k dispozícii prvotná 

dokumentácia a následne KR TU pristúpi k procesu schvaľovania dokumentácie a po jeho 

schválení bude univerzita žiadať o stavebné povolenie. Ako dodal, celý projekt sa zdržal 

vzhľadom k mimoriadnej situácii s ochorením Covid-19.  

 

UZNESENIE KR TU 12/9-22092020 
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KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj a informačné systémy 

o plnení úlohy RPÚ 2020 - Vypracovanie projektovej dokumentácie pre rekonštrukciu 

budovy Adalbertinum. 

Z: doc. Majdan 

 

5.2  

 Prorektor pre rozvoj a informačné systémy informoval členov KR TU o vypracovaní 

projektovej dokumentácie pre stavbu Univerzitného kongresového centra a auly, ktorá je 

o krok vpred ako projektová dokumentáca pre rekonštrukciu budovy Adalbertinum a rovnako 

dal medzi členov KR TU kolovať vizualizáciu. Ako dodal, univerzita má k dispozícii 

overovaciu štúdiu a po jej schválení pripraví projektant štúdiu na požiadanie o stavebné 

povolenie.  Prorektor pre rozvoj a informačné systémy informoval členov KR TU, že pripraví 

výber z tejto štúdie, ktorý bude doručený na fakulty a tie môžu v priebehu dvoch týždňov 

posielať svoje pripomienky. Následne bude štúdia predložená na grémium rektora ako aj na 

schválenie KR TU.  

 

UZNESENIE KR TU 13/9-22092020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj a informačné systémy 

o plnení úlohy RPÚ 2020 - Vypracovanie projektovej dokumentácie pre stavbu 

Univerzitného kongresového centra a auly. 

Z: doc. Majdan 

 

5.3 

 Prorektor pre rozvoj a informačné systémy informoval členov KR TU o plnení úlohy 

súvisiacej s vytvorením technických podmienok na začlenenie používateľov univerzitnej siete 

do pilotnej implementácie slovenskej akademickej federácie identít safeID.sk. Ako dodal, na 

tejto úlohe pracoval v spolupráci s Centrom informačných systémov TU a univerzita už 

podala prihlášku do pilotnej implementácie slovenskej akademickej federácie identít 

safeID.sk. 

  

UZNESENIE KR TU 14/9-22092020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre rozvoj a informačné systémy 

o plnení úlohy RPÚ 2020 - Vytvoriť technické podmienky na začlenenie používateľov 

univerzitnej siete do pilotnej implementácie slovenskej akademickej federácie identít 

safeID.sk. 

Z: doc. Majdan 

 

Bod 6 

 

6.1 

 Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval členov KR TU, že pri vytváraní novej 

univerzitnej powerpointovej prezentácie  Oddelenie pre marketing a PR malo záujem vytvoriť 

aj nový vizuál a momentálne je hotový  prvý návrh. Prorektor pre vonkajšie vzťahy spoločne 

s riaditeľom Oddelenia pre marketing a PR získavali od fakúlt spätnú väzbu na tento návrh. 
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Členovia KR TU sa však zhodli na tom, že všeobecná univerzitná powerpointová prezentácia 

bude bez novej vizualizácie. 

 

UZNESENIE KR TU 15/9-22092020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy o plnení úlohy 

RPÚ 2020 - Vytvorenie novej univerzitnej všeobecnej powerpointovej prezentácie. 

Z: prof. Lichner 

 

6.2  

Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval členov KR TU, že vytvorenie krátkeho 

prezentačného (reklamného) videa o TU je vo finálnej fáze a zároveň dodal, že univerzita 

prijala najlacnejšiu ponuku. 

 

UZNESENIE KR TU 16/9-22092020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy o plnení úlohy 

RPÚ 2020 - Vytvorenie krátkeho prezentačného (reklamného) videa o TU. 

Z: prof. Lichner 

 

6.3 

 Prorektor pre vonkajšie vzťahy informoval členov KR TU, že rovnako úloha súvisiaca 

s vytvorením novej prezentačnej tlačenej brožúrky o TU je taktiež vo finálnej fáze.  

 

UZNESENIE KR TU 17/9-22092020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vonkajšie vzťahy o plnení úlohy 

RPÚ 2020 - Vytvorenie novej prezentačnej tlačenej brožúry o TU. 

Z: prof. Lichner 

 

6.4 

V rámci ďalšieho bodu predložil prorektor pre vonkajšie vzťahy členom KR TU návrh  

stratégie internacionalizácie TU a zároveň vysvetlil ako bol zostavovaný. Poukázal na jeho 

dôležitosť, pretože práve kvôli chýbajúcej stratégii internacionalizácie na našej webovej 

stránke neboli univerzite schválené niektoré projekty v rámci ERASMUS+. K predloženému 

návrhu prišla len pripomienka od dekanky PdF, ktorá ju na rokovaní KR TU stiahla a členovia 

sa ňou nezaoberali. Keďže k predloženému návrhu neboli od členov KR TU doručené žiadne 

ďalšie pripomienky a ani na rokovaní nemal nikto z prítomných žiadnu pripomienku, rektor 

univerzity dal hlasovať o návrhu dodatku: 

  

UZNESENIE KR TU 17/9-22092020 

KR TU schvaľuje návrh stratégie internacionalizácie Trnavskej univerzity v Trnave 

v predloženom znení.  

Z: prof. Lichner 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 10 

za: 10 
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proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo jednomyseľne schválené. 

 

Bod 7 

 

7.1 

 Kvestorka univerzity informovala členov KR TU, že analýza pracovných procesov 

nepedagogických zamestnancov rektorátu univerzity prebehla na niekoľkých úrovniach, a to 

prevádzkoví zamestnanci, kde prišlo na pozíciách upratovačiek, vrátnikov, šoférov, šatniarok 

a zamestnancov študentskej jedálne ku kumulácií pracovných pozícii alebo úplnému 

uvoľneniu a zrušeniu pracovných pozícii. Na úrovni administratívnych zamestnancov 

patriacich do kompetencie kvestora prišlo na oddelení mzdovej učtárne ku kumulácii náplni 

zamestnancov, pričom cieľom sú maximálne dve pozície na oddelení. K zmenám prišlo aj na 

oddelení plánu a rozpočtu, kde sa počet zamestnancov zníži o jedného od januára 2021 a 

miesto na oddelení vnútornej prevádzky bude po odchode zamestnanca do dôchodku 

obsadené len na dobu určitú. Naopak, oddelenie verejného obstarávania je potrebné posilniť 

o jedného zamestnanca. Na úrovni administratívnych zamestnancov patriacich do 

kompetencie rektora a prorektorov budú ďalšie návrhy, opatrenia a závery súčasťou novej 

organizačnej štruktúry univerzity a rektorátu, ktorá bude koncipovaná tak, aby bol po 

administratívnej stránke zabezpečený proces realizácie akreditácie univerzity podľa 

schválených akreditačných štandardov. 

 

UZNESENIE KR TU 18/9-22092020 

KR TU vzalo na vedomie informácie od kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2020 - 

Realizovať analýzu pracovných procesov nepedagogických zamestnancov RTU podľa 

aktuálneho organizačného členenia s cieľom racionalizovať pracovné procesy a 

efektívne ich kumulovať. Vyhodnotiť a predložiť závery a návrhy opatrení. 

Z: Ing. Naništová 

 

7.2  

Kvestorka univerzity informovala členov KR TU o zabezpečení a vyhodnotení cenových 

ponúk upratovacích služieb pre budovu Fakulty zdravotníctva a sociálnej práce TU. Ako 

dodala, oslovené boli tri firmy, no ponuku dodala len jedna z nich a ponúkla o 17% vyššie 

náklady v porovnaní s aktuálnym stavom. Univerzita preto zostáva pri upratovaní 

prostredníctvom vlastných upratovačiek s dôrazom na  kumuláciu upratovacích plôch  a  

činností, ktoré vykonávajú. Zároveň kvestorka univerzity pokračuje na vyžiadaní ďalších 

cenových ponúk.  

 

UZNESENIE KR TU 19/9-22092020 

KR TU vzalo na vedomie informácie od kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2020 - 

Zabezpečiť a vyhodnotiť  cenové ponuky upratovacích služieb (dodávateľským 

spôsobom) na vybrané priestory TU   a porovnať ich s aktuálnymi nákladmi. 

Z: Ing. Naništová 
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7.3  

Kvestorka univerzity informovala členov KR TU, že úloha súvisiaca s pripojením 

Pedagogickej fakulty na centrálny pult ochrany na polícii je zrealizovaná. V súvislosti so 

zrušením nepretržitej prevádzky budovy Pedagogickej fakulty TU boli od júla zrušené dve 

pracovné pozície vrátnikov.  

 

UZNESENIE KR TU 20/9-22092020 

KR TU vzalo na vedomie informácie od kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ 2020 - 

Pripojenie Pedagogickej fakulty na centrálny pult ochrany na polícii s cieľom 

racionalizácie pracovných činností prevádzkových zamestnancov. 

Z: Ing. Naništová 

 

V rámci aktuálnych záležitostí informovala kvestorka univerzity členov KR TU 

o dodatku k dotačnej zmluve, ktorý poslalo Ministerstvo školstva, vedy, výskumu a športu 

SR. Predmetom sú  účelové finančné prostriedky na krytie výpadkov príjmov a výdavkov 

spôsobených ochorením Covid – 19, celkovo na bežné výdavky 408 000 eur. Ako dodala, 

prednostne bude financovaná strata v študentskej jedálni a študentskom domove. Časť 

prostriedkov môže byť použitá na náhradu financií, za ktoré boli nakúpené dezinfekcie 

a hygienické potreby. Rovnako informovala členov KR TU o príprave vyhodnotenia 

motivačného fondu, ako aj o ukončení pracovného pomeru referentky pre verejné 

obstarávanie. Zároveň dodala, že s pracovníčkou bola podpísaná dohoda o vykonaní práce na 

obdobie, pokým nebude predmetná pracovná pozícia obsadená.  

 

Rozličné 

 

Dekan FZaSP sa podelil s ostatnými dekanmi fakúlt o skúsenosti s prvým výskytom 

ochorenia Covid-19 medzi študentmi. Zároveň poukázal na to, že fakulty musia byť na takéto 

prípady pripravené a musia vedieť efektívne vyriešiť situáciu. 

 

Rektor univerzity informoval členov KR TU, že vzhľadom k mimoriadnej situácii 

súvisiacej s ochorením Covid-19 bol zrušený budúcoročný reprezentačný ples Trnavskej 

univerzity.  

 

Riaditeľka kancelárie rektora TU informovala členov KR TU o ankete, ktorá bola 

realizovaná na konci letného semestra a bola zameraná na spokojnosť študentov s kvalitou 

výučby a materiálnym vybavením. Vysvetlila postup, ako sa anketa tvorila, vyhodnocovala 

a spracovávala. Do vyhodnotenia boli zapracované aj výsledky ankety Študentskej rady 

vysokých škôl a SAAVŠ „Dopad Covid-19 na študentov“. Zároveň informovala členov KR 

TU, že v rámci ďalšej edície Multiranku bude Trnavská univerzita v Trnave zapojená do 

inštitucionálneho hodnotenia aj do hodnotenia v rámci troch odborov a poprosila fakulty, aby 

zaslali potrebné údaje. Keďže sa nekonalo slávnostné otvorenie akademického roka, v rámci 

ktorého mali byť odovzdané ocenenia študentom, informovala členov KR TU, že toto 

odovzdávanie sa bude konať v komornejšej atmosfére..  

 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za aktívnu účasť a rokovanie ukončil.  
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                   Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, Csc. 

            rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

                                Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 

 

 

 

 

 

 

 


